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Protokół Nr 19/20 

Wspólnego posiedzenia stałych Komisji: 

Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej; Praworządności  

i Ochrony Środowiska; Rewizyjnej; Skarg, Wniosków i Petycji;  

Budżetowej i Rolnictwa 

z dnia 15 lipca 2020 r.  

 
Obecni Członkowie stałych Komisji Rady Gminy według załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

P. Stanisław Komudziński – Wójt Gminy, 

R. Janusz Tarapata – Przewodniczący Rady Gminy Korytnica 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy – P. Janusz Tarapata 

Janusz Tarapata powitał wszystkich zebranych i zaproponował, aby dokonać wyboru 

Przewodniczącego obrad. 

Członkowie Komisji na Przewodniczącego obrad zgłosili P. Małgorzatę Gawor-

Szczepanik. 

W wyniku głosowania członkowie Komisji jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli 

wniosek, aby obradom przewodniczyła P. Małgorzata Gawor - Szczepanik. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2019 rok . 

2. Sprawy różne. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty przez członków komisji jednogłośnie – 14 „za”. 

Punkt  1.  

P. Przewodnicząca oddała głos P. Wójtowi. 

P. Wójt poinformował radnych, że w marcu otrzymali sprawozdanie z wykonania 

budżetu za 2019 rok a pod koniec maja  Raport o stanie gminy za 2019 rok. 

P. Wójt zwrócił uwagę na demografię gminy Korytnica, która znajduje się na samym 

początku raportu. Co raz mniej ludzi zamieszkuje gminę i niestety więcej ludzi umiera 

niż się rodzi. Mamy starzejące się społeczeństwo. Młodzi ludzie wyjeżdżają do 

większych miast w poszukiwaniu pracy. 
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Analiza wykonania budżetu Gminy za rok 2019 przedstawia się następująco: 

- Plan dochodów: 30.548.988,18 zł 

- Wykonanie: 30.538.433,56 zł (99,97% planu) 

Najwyższe dochody stanowią dochody od osób prawnych i fizycznych z tyt. 

podatków, subwencja ogólna oraz dotacje na pomoc społeczną.  

Plan wydatków wyniósł 33.627.017,01 zł, zaś wykonanie wyniosło: 32.787.309,69 zł 

(97,5% planu). 

Ze struktury wydatków wynika, że najwyższą pozycję wg wykonania zajęły wydatki 

na oświatę – 11.378.019,49, co stanowi 34,7% ogółu wykonania. Drugą pozycję pod 

względem wielkości zajmują wydatki na pomoc społeczną w wysokości 9.071.108,00 

zł, co stanowi 27,67 % wszystkich wydatków.  

W ramach Funduszu Sołeckiego wydatkowano kwotę 685.005,72 zł. 

W 2019 r. za odbiór odpadów komunalnych od mieszkańców wpłynęła kwota 

620.537,20 zł, natomiast wydatki wyniosły 711.521,94zł w tym prowizja dla sołtysów 

17.148,00 zł. Z budżetu gminy dołożono 90.984,74 zł. 

Rok budżetowy 2019 zamknął się deficytem w wysokości 2.248.876,13 zł. Wg stanu 

na 31.12.2019 r. nadwyżka z lat ubiegłych wynosi 829.152,70 zł. 

W 2019 roku Gmina Korytnica nie zaciągała pożyczek i kredytów. Całkowicie 

spłacone zostały pożyczki z WFOŚiGW w kwocie 368.144,00 zł, w związku z czym 

Gmina nie ma już żadnego zadłużenia. 

Wg stanu na dzień 31.12.2019 na terenie Gminy Korytnica wybudowanych jest 401 

przydomowych oczyszczalni ścieków. W programie budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków planuje się zwiększenie ich ilości i objęcie ich działaniem 

większej liczby mieszkańców Gminy Korytnica. 

Gmina Korytnica uczestniczyła w programie pn. „Odnawialne źródła energii poprawą 

jakości środowiska naturalnego w powiecie węgrowskim” współfinansowanego ze 

środków Unii Europejskiej w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 

2014 – 2020 działanie 4.1. Odnawialne źródła energii (OZE) razem z gminami Liw, 

Sadowne, Miedzna, Korytnica. Wartość projektu dotyczącego mieszkańców Gminy 

Korytnica to 2 424 761,00 zł, z tego udział mieszkańców 1 060 411, 00 zł, 

dofinansowanie w ramach RPO 1 364 350, 00 zł. W celu zwiększenia udziału energii 

pochodzącej ze źródeł odnawialnych oraz redukcji emisji gazów cieplarnianych w 

2019 r. zainstalowano na terenie Gminy Korytnica: 51 instalacji kolektorów 
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słonecznych składających się z 2 paneli, 44 instalacje kolektorów słonecznych 

składających się z 3 paneli, 22 instalacje fotowoltaiczne o mocy 2,04 kW, 19 instalacji 

fotowoltaicznych o mocy 3,06 kW, 8 instalacji fotowoltaicznych o mocy 4,08 kW, 4 

instalacje fotowoltaiczne o mocy 5,10 kW. 

Ogółem na drogi gminne w 2019 roku wydano 1 492 478,62 zł, w tym na zadania 

inwestycyjne 1 000 563,27 zł, na remonty i bieżące utrzymanie 491 915,35 zł. 

Zrealizowano remont świetlicy wiejskiej w miejscowości Wielądki a wartość  

inwestycji wyniosła 483 555,14 zł. 

Na terenie gminy Korytnica działa 13 jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych 

(OSP Korytnica, OSP Rabiany, OSP Kąty, OSP Wola Korytnicka, OSP Jaczew, OSP 

Leśniki, OSP Rowiska, OSP Roguszyn, OSP Trawy, OSP Zakrzew, OSP Żelazów, 

OSP Wielądki, OSP Nojszew): 

- 5 typu„ S”-tj. z samochodami pożarniczymi /w tym 1 w KSRG/ 

- 8 typu„ M”-tj. z motopompą 

Gmina Korytnica przekazała nieodpłatnie jednostkom OSP Korytnica, Rabiany, Kąty, 

Wola Korytnicka i Jaczew wyposażenie i urządzenia do działań ratowniczych 

wartości 7 436,00 zł. 

W raporcie zawarte są również informacje o szkołach na terenie gminy, są załączone 

zdjęcia i dokładne dane o liczbie dzieci uczęszczających do poszczególnych szkół. 

Wydatki na oświatę, to ogromna część budżetu gminy. Źródła wydatków na oświatę 

to subwencja oświatowa, dotacje, środki własne gminy i inne. 

W 2019 roku wykonano następujące prace inwestycyjno-remontowe: 

- została wybudowana i oddana do użytku sala gimnastyczna przy Szkole 

Podstawowej w Górkach-Grubakach, 

- w Zespole Szkolno–Przedszkolnym w Korytnicy wykonano remont sali 

gimnastycznej, 

- w Szkole Podstawowej w Pniewniku dokonano remontu kotłowni, w ramach którego 

wymieniono kotły węglowe na olejowe, 

- w szkole Podstawowej w Sewerynowie wykonano również prace remontowe w 

kotłowni. 

R. L. Rowicka zapytała się P. Wójta, czy jest planowany remont Sali gimnastycznej w 

Szkole podstawowej w Pniewniku? 
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P. Wójt odpowiedział, że rozmawiał z Dyrektorem Szkoły w Pniewniku i nic nie 

zostało ustalone. 

R. M. Gawor-Szczepanik zapytała się o etap budowy sali sportowej przy Szkole 

Podstawowej w Pniewniku. 

P. Wójt odpowiedział, że został złożony wniosek o dofinansowanie do Ministerstwa 

Sportu i do tej pory nie została odesłana żadna odpowiedź. Z Urzędu 

Marszałkowskiego można dostać jedynie ok 100 tys. Zł na budowę, ale to jest za 

mało, ponieważ budowa takiej Sali sportowej będzie kosztowała o wiele więcej. 

R. K. Wasikowski zapytał się o utwardzanie placu przy Szkole Podstawowej w 

Sewerynowie. 

P. Wójt powiedział, że odbyło się już wprowadzenie firmy na budowę. 

Punkt 2. 

P. Wójt oznajmił Radnym, że w tym roku nie odbędą się Dożynki Gminne. Ze 

względu na  bardzo dużą ilość warunków sanitarnych, które muszą być spełnione 

podczas takiej imprezy m.in. ograniczenie liczby uczestniczących., nie ma sensu 

narażać ludzi na ryzyko zarażenia Covid-19. 

R. M. Gawor –Szczepanik zapytała się o ubezpieczenie urządzeń fotowoltaicznych i 

solarnych? 

P. Wójt powiedział, że jeśli ktoś ma ubezpieczony dom czy budynek gospodarczy to 

te urządzenia wliczają się do takiego ubezpieczenia. 

R. A. Parys zapytała się o budowę oczyszczalni przydomowych w tym roku? 

P. Wójt powiedział, że na dzisiejszej sesji jest w projekcie 40 przydomowych 

oczyszczalni do uchwalenia. 

P. Wójt poinformował Radnych, że za utylizację beczek z kwasem siarkowym, które 

zostały znalezione w wiosnę tego roku na terenie gminy Korytnica, muszą zapłacić 

gmina. Zostało zamieszczone na stronie BIP i tablicy Urzędu Gminy zapytanie 

ofertowe na utylizację tych beczek. Wpłynęły dwie oferty, które zostały nie wybrane 

ze względu na wysokie koszty ok 50 tys zł. 

Na tym protokół zakończono. 

 

       Protokolant               Przewodnicząca 

Żaneta Dymowska            /-/  Małgorzata Gawor - Szczepanik 


